
PROTOKOI, NR XLIX / 09
z sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie

odbytej w dniu 29 puldziernika 2009 roku
w lokalu Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej w Jgdrzejowie.

Ad.  l .
o godzinie 1000 Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otwarl obrady

XLIX sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie. Przewodniczqcy powital zaproszonych goSci,
radnych, burmistrz6w, naczelnik6w Urzgdu Miejskiego, kierownik6w jednostek organi zacy-1nych
Gminy, soltys6w oraz wszystkich przybylych na obrady.

Przewodniczqcy Rady stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest 16 radnych;
Przewodnicz4cy Rady stwierdzil quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodniczqcy zglosil kandydaturg radnego Waclawa Kgdry na sekretarza obrad,. Radny
Kqdra wyrazll zgodp.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednoglo5nie przyjqla kandydaturE radnego Waclawa KEdry
na sekretarza obrad.

A.d.2.
Proponowany porz4dek obrad:
L otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przyjgcie porzqdku obrad.
3. uchwala w sprawie uzupelnienia skladu Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
4. uchwala w sprawie uzupelnienia skladu Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
5. PrzyjEcie protokol6w zpoprzednich sesji.
6. Zapy4.ania i interpelacje radnych.
7 . Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdzy sesjami.
8. Sprawozdanie z wykonania uchwal rady zpoprzednich sesji.
9. zlo1enie informacji o realizacji interpelacji izapytahzpoprzedniej sesji.
10. Informacja o oSwiadczeniach majqtkowych.
I 1. Uchwala w sprawie ogloszenia tekstu jednolitego Statutu Gminy Jgdrzej6w.
12. uchwala w sprawie zmian w budzecie miasta i gminy na 2009 rok.
13. Uchwala w sprawie udzielenia dotacji z bud2etu Gminy Jqdrzej6w dla Archiopactwa

Cysters6w ul. Klasztoma 20 w JEdrzejowie z przeznaczeniem na prace konserwatorskie,
restauratorskie przewidziane do realizacji w roku 2009.

14. Uchwala w sprawie utworzenia Malego przedszkola ,,pod jesionami',.
15. Uchwala w sprawie utworzenia Bajkowego Przedszkola w Potoku Wielkim.
16. Uchwala w sprawie: ustalenia przebiegu drogi gminnej - odcinka ulicy Kieleckiej.
17. Uchwala w sprawie wyrazeniazgody na zniesienie wsp6lwlasnosci.
18. Uchwala w sprawie wyra2emazgody na nabycie nieruchomoSci na rzeczGminy Jqdrzej6w.
19. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na polqczenie i ponowny podzial nieruchomoSci

polozonych rv obrgbie 01 miasta Jqdrzejowa przy ul. Sw. Barbary.
20. Uchwaia w sprawie okreSlenia wysokoSci stawek podatku od nieruchomoSci na 2010 rok.
21. Uchwala w sprawie wyboru czlonk6w Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
22.Uchwala w sprawie wyboru czlonka Komisji Gospodarki Komunalnej i iorz4dku

Publicznego Rady Miejskiej rv Jqdrzejowie.
23. Uchwala w sprawie wyboru czlonk6w Komisji Rolnictwa i Integracji z lJnrqEuropejskq

Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
24. Sprawozdanie ztealizacji Uchwaly nr XVIII/I17l07 Rady Miejskiej w JEdrzejowie z d'ia

18. 10' 2007 roku w sprawie zasad nabycia, zbycia i obciq2enia nieruchomoSci Gminy
JEdrzejr5w oraz ich wydzier2awiania lub najmu na okres dlu2szy niz trzy lata, zaokres od 3 i.
03.2009 roku do 30.09.2009 roku.



25. Odpowiedzi na interpelacje.
26. Sprawy ro2ne.
27. ZamkniEcie obrad.

Radny Adam Czajor zapytal Przewodniczqcego Rady, czy ma zamiar wprowadzi6 do
porz4dku obrad projekt uchwaly zlo2onej przez Komisjp Gospodarki Komunalnij i porz4dku
Publicznego Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.

Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz przypomnial, Le radnemu chodzi o projekt
uchwaiy dotycz4cej budowy mieszkari socjalnych i odpowiedzial,2e nie ma takiego ti^iu*,
ani mo2liwoSci, poniewa2 do chwili obecnej nie posiada opinii radcy prawnego, o kt6rq
to opinig wnioskowala Komisja.

Wigcej uwag nie zgloszono.

Na salg obrad przybyL jeden radny; obrady kontynuow ano przy obecnoSci 1 7 radnych.

Ad .3 .
Wiceprzewodniczqcy Rady Marek Zygan odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
wiceprzewo dni cz4cy Rady Pawel ol szak o dczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial 17 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziEla uchwalq nr XLIX/3 66109 w sprawie uzupelnienia
Rady Miejskiej w JEdrzejowie, nastgpuj4cq iloSci4 glos6w:

t 7
0
0

w zalqczeniu do protokolu/.

skladu
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig
/Uchwala nr XLIXI 3 66 / 09

Ad .4 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZygan odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
wiceprzewo dni cz4cy Rady Pawel ol szak o dczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziplo udzial17 radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalE nr XLDV3 67109 w sprawie uzupelnienia

skladu Rady Miejskiej w Jqdrzejowie, nastEpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 1 7
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nr XLIXI 3 67 I 09 w zalqczeniu do protokoh/.

Nowo powolani radni Pan Marian Zimoch i Pan Wojciech Bilewicz zlo|yli na rgce
Przewodniczqcego Rady Miejskiej w Jgdrzejowie Pawla Blaszkiewicza oswiadczenia
lustracyjne.

Zgodnie z art.23a ust. 1 i 2 ustawy o samorz4dzie gminnym, radni Wojciech Bilewicz
i Marian Zimoch zloLyli Slubowanie.



A.d.5.
Nie zgloszono uwag do protokol6w nr XLVII/09 i XLVIIVOS z dnra 24 vrzesnia 2009

roku.

Ad .6 .
1. Radna Janina Szreniawa poinformowala, 2e do Burmistrza wplynglo pismo od

mieszkaric6w ul. Konopnickiej. Pani radna otrzymala odpowiedZ, Ze musi byi wykonany
projekt budowy kanalizacji. Pani Szreniawa pyta, czy nie mozna wykonai na zlecenie,
skoro tam juL kanalizacj a j est.

2. Radna Janina Szreniawa p1ta, jak sig przedstawia sytuacja z pasem zieleni na ul.
Jasionka. Mieszkaricy nie otrzymujq odpowiedzi; czy jest ju| opinia na ten temat?

3. Radna Janina Szreniawa p1ta, kiedy bqdzie wykonana kanalizacjal4cznik Murawiec - ul.
Konopnickiej. Radna dowiedziala siE, 2e jest opracowywana dokumentacja i pyta, co sig
staLo z tamt4 dokumentacj4 kt6ra byla na ten odcinek.

4. Radna Janina Szreniawa powiedziala,2e mlodzie2 jest,trochE przegoniona z parku 700-
Lecia, ibardzo dobrze, aleprzeszli na cmentarzparafri Sw. Tr6jcy.

5. Radna Janina Szreniawa przypomniala, 2e ciqgle byla mowa o ul. 3 Maja i byla pewna,
2e taulica od ul. Kieleckiej do Krzywej jest wykonana, a tam nic nie jest r.obione.
,,Nowych inwestycji nie wykonujemy, stare sig psujq i idziemy ci4gle do tylu. Bardzo
Pana proszg,Zeby sip Pan zastanowil".

6. Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e przedsigbiorcy ponownie wyst4pili o wykup
gruntu. Burmistrz sprawy podrzuca radnym, Zeby opiniowali, a uchwaly nie
przygotowuje. Potem m6wi, 2e zalatwilby, ale radni nie chc4. Radna prosi, aby Burmistrz
przygotowal uchwalg i wtedy niech radni zadecydujq. ZDZ ksztalci mlodzie2, zatrudnia
pracownik6w, chce wyst4pi6 o unijne dofinansowanie, a gmina blokuje. Nie moZna tak
robi6. Coraz wigcej bpdzie takich sytuacji - trudno, zmienily sip czasy i trzeba tych
przedsigbiorc6w popierad, bo gmina ma z nich kasg.

7. Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e juL jqmgczy ta Rada. Tak nie moze dalej by6.
,,Panowie, gdzie wyScie przyszli. Zwracam siE do Pafistwa - to nie moae tak by6, Zeby
Burmistrzowie bez przetry chodzili do prokuratury. Macie coS Paristwo do powiedzenia,
robiq2le, wstaficie, tak jak ja powiedzialarn na p6lmetku, a nie, zamiastwalczyc o unijne
pieni4dze, chodzq na PolicjE, chodzqdo prokuratury. To jest chore. Tak nie moze dalej
by6, bo i pracownicy sq zmpczeni - nie mog4 pracowa6. M6wmy sobie prosto w oczy,
o co nam chodzi. Panie Burmistrzu , a czy sig Panu podoba przedsiEbio rca, czy nie, to pan
jest gospodarzemtego miasta i Pan musi znimirozmawial,,.

8. Radny Zdzislaw Adamczyk py'ta, kiedy wreszcie zostanie uporz4dkowana sprawa
ztargowicqzwierzgcq. Obecnie targ zaczyna sip juz w niedziele po poludniu. W opinii
handluj4cych tam rolnik6w takiej targowicy i takiego balaganu nie ma w zadnym
mieScie. Nie moZna zrozumiel,2e Urzqd dopuScil do tego, by handlarze z innych miast
wymusili na naszych rolnikach handel w niedzielg. MoZna to bardzo szybko rczwiqzac,
ale wymagato zdecydowanych dzialan. Przyklad mo2nawziq(, z gminy Wodzislaw.

9. Radny ZdzisLaw Adamczyk poinformowal, ze mieszkancy Kulczyzny od dluzszego czasu
zwracajqsiE z proSb4 o przekwalifikowanie drogi powiatowej Kulczyzna- Podchojny na
drogq gminn4. Powiat nie jest zainteresowany remontem tej drogi argumentuj4c, 2e jest
to droga polna, prowadz4ca do p6l i czqsd tej drogi znajduje siE w ci4gu drogi gminnej.
Mieszkafrcy podjgli uchwalE, 2e fundusz solecki przeznaczq na remont tej drogi.
Problemem mohe byi mo2liwolc przeznaczenia funduszu soleckiego na nie swoje drogi.
Radnego zdziwlla odporviedZ Burmistrza la wniosek zgloszony na Komisji Rolnictwa,
2e przejmowanie drogi o nieutwardzonej nawierzchni jest niecelowe ze wzglqd6w
ekonomicznych. Zapomniano, 2e ci rolnicy placq podatki do gminy i maj4-piawo



oczekiwad pomocy i zroztmienia ze strony gminy" Burmistrz chyba obrazll siQ na tych

mieszkafrc6w, bo przecie2takichprzeksztalcefr bylo batdzo du2o w tej kadencji.

10. Radny Zdzis\aw Adamczyk p1ta, czy w tym roku zostanie zakupiona dzialka na cele

rekreacyjne w miejscowoSci Ignac6wka; pieni4dze La ten cel byly juL w ubieglorocznym

bud2ecie. PoniewiZ ze wzglEd6w formalnych nie doszlo do kupna w ubieglym roku,

Srodki przeniesione zostaly naten rok. Na tazienic nie wskazuje, aby doszlo do zakupu

dtugo oczekiwan ej przez mieszkafrc6w dzialki. JuZ dawno moZna bylo to zalatwic, bo

przJszkody formalne zostaly zatatwione jeszcze w ubieglym roku.

11. i{adny Tadeusz Lesiakowski w imieniu rodzic6w dzieci uczqszczaiqcych do Przedszkola

nr 2 powie dzial, Le skar2qsiE oni na brak drogi dojazdowej do przedszkola. W tej samej

sprawie wyst4pita Dyrektor-przedszkola z pismem, kt6re Pan Lesiakowski odczTtaL.

Otrzymala- w6wczas 
-odpowiedZ, 

2e mieszkaricom bloku przeszkadzaj4 gloSne silniki

podle1d2aj4cych samochbd6w oraz,2e dojazd do przedszkola znajduje sig od ul. Okrzei.
jednak odpewnego czasu na tej drodze pojawil siE znak zakazu wjazdu. Kwestia dojazdu

rodzic6w z dzietmi do przedszkola wymagatozwiqzania'

12. Radny Tadeusz Lesiakowski zapytert Burmistrza, azY planuje w najbliZszym czasie

wzmocnienie obsady obslugi prawnej Rady Miejskiej, poniewa2 sq pewne

niedogodnoSci.
13. Radna Maria Barafrska poinformowa\a,2e ma pismo mieszkafrc6w ul. Sadowej o nr 7 do

nr 15, ktorzy zwracajq sig ponownie o prawne uregulowanie statusu ulicy na tym

odcinku. prszqw piSmie, 2e ten odcinek okolo 100 metr6w nale?y do ZarzqduDrog

Powiatowych, podczas, gdy cala ulica podlega zarzqdowi Gminy Jqdrzejow' W zwi4zku

z tym ani-powiat, ani gmina nie s4 zainteresowani inwestycj4 polegajqca na poloZeniu

nawierzchni asfaltowej na tym odcinku. Gl6wny trakt ulicy remontowany byl w 2006

roku. Podczas l..rnont, pominiqto wspomniany odcinek. Mieszkaricy zwracaj4 siq

o uregulowanie statusu tej ulicy i ewentualne zaplanowanie w przysz\orocznym bud2ecie

Srodkow na dokoriczenie remontu tej ulicy'

14. Radna Maria Barariska w imieniu mieszkat'rc6w ul. Mieszka I i uczestnik6w maj6wek

przy kapliczce pomiqdzy blokami prosi o poloZenie chodnika przy tei kapliczce - na

szerokoS6 dw6ci plyiek chodnikowych (mog4 by(, z odzysku). Mieszkaricy dbaj4 o tE

kapliczkq, ale s4problemy zdojSciem do niej'

15. Radna Maria Barafska poinformowala,2e na niedawno remontowanej ul. Barbary od

posesji nr 2 w stronq kwiaciarni zapadl siE chodnik. Radna prosi, aby firma wykonuj4ca

te inwestycjg dokonala naprawy'
16. Radna Maria Barafrska ponawia proSbg o lustro przy wyje2dzie z ul. 3 Maja w ul'

Sportow4i prosi, aby nie przeciryal tej sprawy'

17. Radna Maria Barariska piosi, aby odpowiednie slu2by dokonaly przeglqdu przystank6w

miejskich, poniewaZ sq one w oplakanym stanie, powybijane sq szklane przegrody'

Radna ptori o uzupelnienie brak6w i naprawg tych przystankow'

1g. Radna Maria Barafrska pyta, czy dzialka obok bloku na ul. Przypkowskiego 68 w stronq

wjazdu na ul. Mieszka fjest dzialkqgminy. Rosn4tam chaszcze,krzaki, a sqpomysly na

zagospodarowanie tej dzialki - cho6by urzqdzenie placu zabaw dla dzieci'

19. Radna Maria Barat'rska powiedziala, 2e pani. kt6ra wybudowala sklep warzywny na

parkingu, nie moZe * tti- handlowa6. Jaka jest przyczyna tego, 2e ta pam nie moze

wejSd do wlasnego lokalu i sprzedawad?

20.Ra-dna Maria Balrariska prori o zmiang lokalu, poniewaZ tu jest duszno, ciasno, nie ma

warunk6w do PracY.
21. Radna Urszula Kruk w imieniu najemc6w DH Piast prosi o rozwiqzanie problemu

parkowania obcych samochod6w na parkingu, kt6ry jest przy domu handlowym'

WlaSciciele i najemcy budynku przy ul. Ko6cielnej I rozpoczynajqdzialalnoS6 wczeSniej.

Jest okolo 6 - 8 samochod6w, przez co nie mogq dowozid swoich towar6w i zaparkowa6



samochod6w. Nadmieniaj4 r6wnie2, 2e od I lipca zostal podwy2szony czynsz. Chodzi

tutaj nie tylko o to, aby mogli swobodnie parkowad, ale r6wnie2 o to, aby poprawid

miejsce parkowania. W nastEpnym budzecie mozna by tE sprawEzawrze'.

22.Radna Urszula Kruk prosi o wyjaSnienie statusu prawnego teren6w za browarem. Jeden

z mieszkanc6w tamtego terenu chce grodzi6 i roSci sobie prawa do teren6w, kt6re

prawdopodobnie s4 terenami gminy.
23. itadna Urszula Kruk przypomniala, 2e 22 kwietnia 2009 roku odbylo siE spotkanie

dotyczqce bilansu Sciek6w do koncepcji rozbudowy i modernizacji oczyszczalni Sciek6w.

Radna pyta, co dalei z oczyszczalni4 Sciek6w.
24. Radna Urszula Kruk pyta, w jaki spos6b bgdzie ogrzewany dom kultury. Czy to siQ

bardziej oplaci ni|samodzielne ogrzewanie? Jakie s4wyliczenia ekonomiczne.

25. Radna Urszula Kruk przypomniala, 2e na ostatniej sesji pytala o budowq chodnika na ul.

Sadowej. Burmistrz odpowiedzial, Ze bgdzie dokofczony. Jest dokoriczony po prawej

stronie ulicy, ale co ze stron4lewq? Problem kanalizacji jednego z mieszkafrc6w lewej

strony zosta\. rozwrqzany, a chodnik przed dwoma posesjami zostal zakofrczony.

26. Radny Pawel Faryna powiedzial,2e na ul. Dmowskiego niedaleko figurki Sw. Floriana

byly prowadzone prace przez ZWLK. Zostal wykopany d6l, kt6ry zostal przysypany,

nastgpnie to sig zapadlo, zapadl sig chodnik, jest przysypane liS6mi. Radny prosi, aby to

wyr6wna6, 2eby nie doszlo do jakiegoS wypadku.
27. Radny Pawel Faryna popiera wniosek radnej Barafrskiej o zabezpieczenie logistyczne

sesji. Nie ma tutaj dobrego parkingu - trzeba parkowac poza UrzEdem.

28. Radny Grzegorz KuSmierz podzigkowal Pani Kierownik ZWiK za przeglqdy i remont

hydrant6w w miejscowoSci Brynica Sucha, Prz4slaw, Skroni6w'

29. Radny Grzegorz KuSmierz pyta, jak wygl4da sprawa przejgcia drogi powiatowej

wmiejscowoSci Przys6w w kierunku drogi gminnej, aby mieszkafrcy, kt5rzy zlo?yli

deklaracjq przekazania funduszu soleckiego na remont tej drogi mogli liczyl na to, 2e

droga w przyszlym roku bEdzie zrobiona. Jak siE to ma do innych dr6g, kt6re byly

ptr"3*o*u.re z dr6g powiatowych do dr6g gminnych - czy sprawa przeksztalcenia

zostala wykonana?
30. Radny Grzegorz KuSmierz prosi o remont dziur na ul. Przemyslowej; przy zakrqcie

od strony Skroniowa jest potE2nadziuta.
31. Radny Grzegorz KuSmierz odnoSnie braku godla pafrstwowego na budynku Szkoly

Podstawowej w Jasionie poinformowal, 2e w poniedzia\ekprzed posiedzeniem Komisji

Porz4dku Publicznego pojechal tam i godla nadal nie bylo. Pan KuSmierz ottzymal pismo

od Pani Dyrektor, 2e zam6wienie na godlo zostalo skierowane do PrzedsiEbiorstwa

Zaopatrzenia Szk6l CEZAS wczesniej, a termin jego realizacji nastqpi w dniu 23 X2009'

Popizednia sesja byla miesi4c temu. Pan KuSmierz osobiScie dzwonil do CEZAS-u do

Warszawy gdzie powiadomiono go, 2e w momencie zlolenia zam6wienia jest ono

realizowane natychmiastowo - godla le2qnap6lce, trzeba je zamowi(, i zalo2y(,. Radnego

dziwi, Ze Pari Dyrektor podchodzi lekcewaZ4co do godla pafstwowego, kt6re powinno

byi na budynku publicznym - tym bardziej, 2e jest to szkola, gdzie przebywa masq

dzieci. Jak tu uczyc dzieci patriotyzmu skoro nie ma godla pafstwowego? Mieszkafcy

m6wi4 2e godla nie bylo jul3 - 4 miesi4ce wczeSniej. Radny pyta co Burmistrz zrobi

w sprawie dyrektorki szkoly zato zaniedbanie.
32. Radny Krzysztof Swietlik p1.ta, co z budynkiem po bylej szkole podstawowej w Zagaju.

Mij a j uZ dwa lata i nic siE nie robi w tej sprawie. Radny prosi o zajEcie sig t4 sprawq przy

tworzeniu budzetu na 2010 rok.
33. Radny Adam Czajor zwrocil uwagQ, 2e z calym mieScie jest malo koszy, szczeg6lnie

przy parkingach i przystankach autobusowych. Chcemy mie6 czyste miasto - na pewno

bgdzie to taniej, jeaeli bEd4 kosze. Moze warto porozmawia(, z przedsiqbiorcami; mo2e

by parlycypowali, np. przy parkingach ptzed marketami.



Radny Adam Czajor powiedzial, 2e kanalizacja na ul. Jasionka by6 musi. Radny wie, ze
tam siE podlqczyla jedna osoba, ale byla umowa, 2e co roku bgdzie robiony kawalek.
Przecie| ul. Jasionkaprzejgla w tej chwili ruch tranzltowy z ul. Glowackiego od strony
Kazimierzy Wielkiej. W zwi4zku z tym tam na pewno ze wzglEd6w bezpieczefstwa
zaistnieie potrzeba budowania chodnik6w. Dop6ki nie bgdzie zrobionej kanalizacji tych
chodnik6w nie bpdzie.
Radny Adam Czajor w sprawie tawek w rynku, powiedzial, 2e tak nie moze by6 do
wiosny. Szczeble polamane.... Albo to zdemontowa6, albo naprawi6.
Radny Adam Czajor popiera wniosek radnej Barariskiej o chodnik do kapliczki na ul.
Mieszka I.

37. Radny Adam Czajor popiera wniosek dotyczqcy ul. 3 Maja na odcinku od ul. Kieleckiej
do ul. Krzywej. Jest to centrum miasta, a jest tam fatalnie.

38. Radny Adam Czajor w zwi4zku z pismem Przewodniczqcego SLD Pana Michalkiewicza
prosi o przygotowanie stosowanego projektu uchwaly reguluj4cej spos6b i warunki

sprzedaLy nieruchomo5ci. Trzeba zrobic wykaz nieruchomoSci, kt6re s4 do zbycia, a
kt6re nie - dzieraawionych. Nale2y zawrze( w uchwale, co rozumie siq przez dzier?awg,

co rozumie sigprzez nieruchomoSd zabudowan4.
39. Radny Robert Kruk pyta, czy na ul. Partyzant6w bylaby techniczna mo2liwoSd

wykonania lewoskrEt6w. Przede wszystkim w dni targowe wjazd w ul. Murawiec i w ul.

Przypkowskiego - znacznie udroZniloby to ruch.
40. Radny Adam Czajor prosi o zamieszczenie uchwaly w sprawie funduszu na budowq

mieszkafr socjalnych w porz4dku obrad najbli2szej sesji.

A d . 7 .
Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e minglo juL trzy lata i co z domem pogodnej

jesieni? Radny Czajor sig zobowiqzal,2e zatej kadencji wybuduje. ,,To,2e do prasy chce siq
pokazac,2e to, czy tamto chce zrobi6, to nie jest.... Wykona6 i dopiero".

Radny Adam Czajor powiedzial, 2e to jest Smieszne. Byl to wskazany spos6b

rozwi4zania. Bylo pytanie o wolp Rady. Rada takiej woli nie vnryrazila. Pani radna Szreniawa
powiedziala: ,,id2 pan do ksiEdza".

O godzinie 10as Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz oglosit przerwQ

trwaj4c4 do godziny 1 1oo.

Nie zgloszono uwag do sprawozdania zpracy Burmistrza miqdzy sesjami.

Ad .8 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z wykonania uchwal Rady z poprzednich sesji.

Ad .9 .
Radny Stanislaw Hatys powiedzial, 2e nie mial mo2liwoSci wczeSniej wyiaSni6 swojej

interpelacji w sprawie odwodnienia wsi Lqczyn, poniewaz Komisja Rewizyjna nie obradowala.

W zwi4zku z odpowiedziq na interpelacjE, 2e wniosek bgdzie rozwahony przy pracach nad
projektem budzetu na2010 rok, Pan Hatys zapytal, co zrobiono od chwili pierwszej interpelacji

zgloszonej w lutym do chwili obecnej w zakresie pozwolenia, projektu itp.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, Ze nie bylo takiego zadama w budzecie, wobec

czego nie wykonano koncepcji.
Radny Pawel Faryna w sprawie interpelacji dotyczqcej ograniczenia prqdkoSci do 20 km

w strefie zamieszkania na ZamoSciu Burmistrz odpowiedzial, 2e ,,w wyznaczon€1 strefie
zamreszkania obowiqzuje ograniczenie prgdkoSci do 20 km/h, w zwi4zku z czym nie jest

34.

3 5 .

36.
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konieczne dodatkowe oznakowanie". Ale co zrobi6,Zeby samochody nie je2dzrly z nadmiern4

prgdkoSciq?
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, Ze takie przypadki nale2y zglosid na Policjg lub

do StraZy Miejskiej. Moana zrobil progi zwalniaj4ce, ale jest to uwarunkowane pewnymi

okoliczno6ciarni. Skoro jest strefa do 20 km, to co jeszcze mo2nazrobic?
Radny Robert Kruk w sprawie odnowienia laweczek w rynku zapytal, czy trzeba czekac

do lata przyszlego roku, zeby odnowid kilka lawek w rynku? Czy to jest taki problem? Nie ma

przeciwwskazah, 2eby to zrobi6 w okresie zimowym, zwlaszcza, 2e ZUK bEdzie wtedy mial

mniej pracy.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, Ze naprawa na pewno wchodzi w rachubg.

Malowanie nie jest wskazane w okresie zimowym.
Wipcej uwag nie zgloszono.

Ad. 10.
Nie zgloszono uwag do informacji Burmistrza i Przewodnicz4cego Rady Miejskiej

o oSwiadczeniach maj4tkowych. Informacje te radni otrzymali wraz z materralami na sesjE"

Ponadto Przewodniczqcy Rady odczy'tal informacie zlohone przez'.

Uwag nie zgloszono.

Ad.  11.
Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewicz odczy1al uzasadnienie do projektu uchwaly.

Radny Adam Czajor powiedzial, 2e wprawdzie nosil siE z zamiarem zgloszenia wniosku

o wycofanie tej uchwaly zporzqdku obrad, ale nie bgdzie tego robil dlatego,2e to nie szkodzi,
jezei)i tekst bgdzie ujednolicony. Radni od dawna m6wiq 2e Statut trochE sip ,,ptzeLyl"
w niekt6rych punktach i trzeba wprowadzi(, zmiany. Radny Czajor proponuje, aby kahdy radny

zglosil pisemnie to, co nalelaloby zmienic, a nastppnie powola6 komisjE do spraw zmian

w Statucie i do opracowania nowego Statutu. W tej chwili zostanie ujednolicony, ale i tak

wymaga poprawek.
Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewicz powiedzial,2e statut kazdej gminy wymaga

czqstych zmian w zaleanoSci od potrzeb. To jest |ywy tw6r, kt6ry musi byd zmieniany

w zaleznoSci od potrzeb. Zarniarem jest wprowadzenie na dzieh dzisiejszy jednolitego tekstu.

Czasem s4 klopoty, bo jest stary tekst i kilka uchwal zmieniaj4cych, i czasem trudno jest

,,nadqzy6" co jest obowi4zuj4ce.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak zwr6cil uwagQ, 2e w uzasadnieniu do uchwaly

jest podane, Ze organem uprawnionym do uchwalenia i ogloszenia Statutu jest rada, natomiast

Pan Burmistrz wydal zarzqdzenie 28 sierpnia 2009 roku w sprawie ustalenia i ogloszenia
jednolitego tekstu Statutu. Pan Olszak pyta, jak to wygl4da od strony prawnej.

Radca prawny Wieslaw Zagala odpowiedzial, ze jeheli chodzi o podstawE prawn4 to

obwieszczenie powinno byi przyjgte przez RadE Miejsk4 w JEdrzejowie; takie s4 zasady

obowi4zuj4ce od roku 2000. Zarzqdzenie, jakie wydal Burmistrz - Burmistrz tylko ujednolicil

Statut dla swoich wewnptrznych potrzeb - tak to trzeba rozumie6. Teraz Rada uchwali

obwieszczenie tak, jak to robi4 inne gminy.
Wigcej uwag nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewicz odczytal. uzasadnienie do projektu uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial18 radnych.



Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalq nr XLIX/368109 w sprawie ogloszenia

tekstu j ednolitego statutu Gminy Jgdrzej 6w, nastgpuj 4c4 ilosci4 glos6w:

Za - 1 6

Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 2
/Uchwala nr XLIXi368l09 w zalqczeniudo protokoh-r/.

O godzinie 1115-Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz oglosil przerwQ

trwaj4c4 do godziny 1 1".

Ad.12.
Burmistrz Marek Wolski, w zwiqzku z wnioskiem Komisji BudZetu i Mienia

Komunalnego, zglosil autopoprawkq polegajqca na dofinansowaniu klub6w sportowych

w zakresie utrzymania i eksploatacji obiekt6w bqd4cych wlasno5ci4 Gminy:

inwestycyjne w poludniowej czqsci miasta Jqdrzejowa":
F w kolumnie 5 zamiast2l965 820 - 21 895 820;
F w kolumnie 7 zamiast 4 069 600 - 4 069 600;
F w kolumnie 9 zamiast 1 414 095 - | 344 095.

) w kolumnie 9 zamiast3 299 091 - 3 229 091:,
F w kolumnie 7 zamiast 9 41 | 994 - 1 042 949;
) w kolumnie 5 zarniast 42 835 635 - 42 765 635.

Burmistrz dodal, 2e z kwoty 70 000 kwota 50 000 iest przeznaczona na obiekty

Naprzodu, a 20 000 na obiekt w Piaskach.

Radny GrzegorzKuSmierz zapylal, czy Burmistrzq$ gdzieS Zryw Skroni6w.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e nie ma wniosku. Poza tym pieni4dze

przeznaczone sena utrzymanie obiekt6w gminy.

Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly

wt az z autopoprawkami Burm rsttza.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak w zwiqzku z kwot4 8 400 na zadanie

podchojny - w celu wykonania odwodnienia, powiedzial, Ze na posiedzeniu Komisji Budzetu

tego punktu nie udalo siq om6wi6. Burmistrz Piszczek powiedzial, ze sprawa jest znana

*ytacrnie Pani Naczelnik i odpowied2 zostanie udzielona w dniu nastqpnym. W dniu

nastqpnym Pan Olszak zostal poinformowany,2e Burmistrz polecil nie przedstawiane Zadnych

dokument6w. Po konsultacji zradcqprawnym okazalo sig, 2e Pan Olszak ma mo2liwoS6 wgl4du

w dokumenty postgpowania publicznego. W6wczas okazalo siQ, 2e nie ma 2adnych

dokument6w w tej sprawie. Pan Olszak pyta, sk4d Burmistrz wzifl tg kwotE 8400. DziS siq

odnalaz1 kosztorys powykonawczy, a tu jest ,,w celu wykonania odwodnienia". Najpierw

powinno by6 stwierdzone przez inspektora nadzoru, 2e jest koniecznoSd wykonania, ile to



Za

kosztuje, akceptacja, dopiero zaplanowanie Srodk6w i realizacja. a tu jest dzialanie ,,od tylu".

Pan Olszak prosi o wyjaSnienie tej sprawy.
Burmistrz Maiek Wolski powiedzial, 2e rrie wie sk4d pan Olszak ma informacjE'

2e B urm i st r z zabr onil pr zekazy wa6 mu dokumenty.
Naczelnik WyOziatu Inwestycji Marta PEdzik-Prawda powiedziala, 2e podczas

wykonywania tej inwestycji zaistniala koniecznoSd takich rob6t dodatkowych. Kwota

przeznaczona na zadanie byla zby mila, zeby to formalnie zlecic. Blokowalo to mo2liwoS6

dokoriczenia inwestycj i. W zwiqzku z tym zostal spisany protok6l koniecznoSci, wykonawca

wycenil te roboty, pizedstawil wycenq i wykonal, bez dodatkowej umowy, po to, Zeby

,ikon"ry" inwestycjq . Zadanie jeszcze nie jest odebranie, nie jest rozliczone- Je5li Srodki na

zadanie bEdq zwigkszone, to bEdzie mozliwo S(, rozliczyd inwestycj 9, czyli r6wnieZ zaplacic

wykonawcy ,a roboty dodatkowe. JeSli nie - dostanie zaplatg zgodnie z obowi4zujqcqumowq.

Wigcej uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial18 radnych.

Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalq ff XLIXl369l09 w sprawie zmran

w budZecie miasta i gminy ta2009 rok, nastqpuj4c4ilosci4glos6w:
- 1 6

Przeciw - 0
Wstrzymato siq - 2
/Uchwala nr XLIX/369/09 w zalqczeniudo protokolu/'

Ad. 13.
przewodni czqcy Rady Pawetr Blaszkiewicz odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak zwr6cil uwagQ, ze wniosek Archiopactwa

wplyn4t 31 lipca i zapltal, dlaczego Burmistrz tak dlugo zwlekal z przekazaniem tego wniosku

do Laopiniowania prr", odpowiednie komisje. Ponadto w poprzedniej uchwale Burmistrz

prryct ylit siq do wniosku. Wty przypadku Komisja Bud2etu pozytywnie zaopiniowala wniosek

b dotacjq w wysokoSci 65 000, a Burmistrz proponuje mniejszq kwotq. Pan Olszak prosi

o wyjaSnienie.
Burmistrz Marcin Piszczek przypomnial,2e w bud2ecie na rok biezqcy byla okreSlona

kwota w paragrafie dotacyjnym z przezfiaczeniem na rcalizacig zadan pIZy pracach

konserwatoiskich przy zabytkach ruchomych i nieruchomych. Ta dotacja zostala udzielona
parafii Sw. Trojcy i- zgodnie z uchwal4 kt6ra okresla tryb postqpowania w tego todzaju

sprawach obydwie komisje wypowiedzialy siE pozytywnie, w kwocie zaproponowanej przez

Burmistrza. Dopiero kolejne zmiany w budzecie i skierowanie dodatkowych Srodkow

na wsparci e zadih przy zabytkach umozliwia Radzie przekazanie Srodk6w dla Archiopactwa.

Rada zastrzegla sotie udzielenie dotacji do wysokoSci Srodkow zaplanowanych na ten cel

w bud2ecie. W tym wypadku jest tylko kwota w wysokoSci 50 000 i st4d propozycja udzielenia

dotacji w tej wysokoSci.
WiEcej uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial18 radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powzipla uchwalE nr XLIX/370109 w sprawie udzielenia

dotacji z budzetu Gminy Jpdrzej6w dla Archiopactwa Cysters6w ul. Klasztorna 20

w JEdrzejowie z przeznaczeniem na prace konserwatorskie, restauratorskie przewidziane

do realizacii w roku 2009, nastEpuj4c4 iloSciq glos6w:

Za
Przeciw

- 1 6
- 0



Wstrzymalo siE - 2
AJ chwala nr XLIX I 3 I 0/0 9 w zalqczeniu do proto kolu/.

Ad. 14.
Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziqlo udzial18 radnych'
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg nr XLIX/371109 w sprawie utworzenia

Malego przedszkola,,Pod jesionami", nastqpuj4cq iloSciq glos6w:

Z a - 1 6
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 2
/Uchwala nr XLIXl371l09 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 15.
Przewo dni czqcy Rady Pawel Blaszkiew icz odczytal. uzasadnienie do proj ektu uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial18 radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziqla uchwalq nr XLIX/372109 w sprawie utworzenia

Baj kowe go Przedszkola w Potoku Wielkim, nastqpuj qc4 iloSci4 glos6w:

Z a - 1 6
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 2
/Uchwala nr XLIXl372l09 w zaLqczeniu do protokolu/.

Ad. 16.
Burmistrz Marcin Piszczek zgodnie z uwagami jednej z komisji zglosil

autopoprawkq: w $ I uchwaly orazw uzasadnieniu: wyraZenie,,mb" zast4pii wyraZeniem,,m".

Przewodni czqcy Rady Pawel Blaszkiewicz odczytal, uzasadnienie do projektu uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial 18 radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziqla uchwalg nr XLIX373|09 w sprawie: ustalenia

przebiegu drogi gminnej - odcinka ulicy Kieleckiej, nastEpuj4c4 iloSci4 glos6w:

Z a - 1 4
Przeciw - 1
Wstrzymalo sig - 3
/Uchwala nr XLIXI373/09 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 17.
Przewodni czqcy Rady Pawel Blaszkiewicz odczytal. uzasadnienie do projektu uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziqlo udzial17 radnych'

1 0



Za

Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalq nr XLIX/374109 w sprawie wyrazenia

zgody na zniesienie wsp6lwlasnoSci, nastppuj qc4 iloSci4 glo s6w:
-  1 3

Przeciw - I
Wstrzymalo siE - 3
/Uchwala m XLIXl374l09 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 18.
przewodni czqcy Rady Pawel Blaszkiewicz odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Uwag nie zgloszono'
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.

zgody
Za

W glosowaniu wziglo udzial18 radnych.
RaJa Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg nr XLIX/375109 w sprawie wyra2enia

na nabycie nieruchomoSci na rzecz Gminy Jqdrzej6w' nastEpuj4c4 iloSci4 glos6w:

Przeciw
Wstrzymalo siq

-  1 3
- 1
- 4

lUchwala nr XLIX1375/09 w za\qczeniu do protokolu/.

Ad. 19.
przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak zapytal, jak to jest z ochron4 danych

osobowych, bo nu komisji radni pytali o tq osobE frzyczn4 kt6ra wchodzi z gmin4 w podzial

nieruchomoSci, i Pan Naczelnik Abramowicz odm6wil ze wzglgdu na ochronq danych

osobowych, ? w poprzednich uchwalach s4 skserowane wypisy z rejestru. Czy tam nie ma

ochrony danych osobowych. Uchwala dotyczy przecie?maj4tku gminy Jqdrzej6w.

Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz wyjaSnil,

Ze przy poprzedniej uchwale osoba ftzyczna wyrazila zgodE na udostqpnienie swoich danych

oro^bo*y.6 w zwiqzku z czym zostaly udostgpnione dane z rejestru ewidencji grunt6w. W tej

sprawie os oba frzyczna, kt6ra jest wla5cicielem dzialki nr 91 nie v,ryrazila zgody na publikacjq

danych osobowych, wiqc nie zostaly one podane do wiadomoSci.

WiEcej uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziplo udzial18 radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziqla uchwalE nr XLIX/376109 w sprawie wyrahenia

zgody na polqczenie i ponowny podzial nieruchomoSci poloZonych w obrqbie 01 miasta

Jqdrzejowa przy ul. Sw. Barbary, nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:
-  1 3

Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 5
/Uchwala nrXLIX1376109 w za\qczeniu do protokolu/.

O godzinie 1230 Pruewodnicz4cy Rady Miejskiej

trwaj4c4 do godziny 12s0.
Pawel Blaszkiewicz oglosil przerwQ

Ad.20 .
Przewodni czqcy Rady Pawel Blaszkiewicz odczltal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Za

1 1



Radny Adam Czajor powiedzial, ze ubolewa nad tym, ale niestety jest to ustawowo, ze

nie ma rozgianiczeri miejscowych.Trzeba mie6 SwiadomoSd, 2etak samo siE placi w centrum

Jqdrzejowa, w centrum Warszawy, jak i w Pcimiu NiZnym. Przyglqdajqc siE stawkom -

maksymalna stawka 20,51 zl - proponowana stawka w pierwszej rubryce - 17,22. Radny

rozumie, ze gl6wny doch6d gminy to podatek od nieruchomoSci, ale nasza gmina zaczyna sig

zachowywai podobnie jak banki czy telefonie kom6rkowe: nowym dale sig pewne ulgi, a tym

starym ioj alnym, ktorzy plac4 - ich siE po prostu doi. Dlaczego ta stawka j est 5 o/o, a nie 3 ,5 yo?

KtoS powi e, ie to jest niewielka r62nica. Tak, niewielka r62nica jest w momencie, kiedy

podstaw4obliczenia jest 39 czy 50 groszy, ale w momencie, kiedy podstaw4do wyliczenia jest

iO,+O zl, to kdi.de p6l procenta tworzy pewne kwotq. Pomnozone przez iloSd metr6w - tworzy

pokaLnqkwotq. Ridny rozumie, 2e jest inflacja, 2e jest wskaznik 3,5 o ' Dlaczego jest 5 %.
^stawki 

ra - granicach g6rnych stawek. Podobne stawki s4 w Sr6dmie6ciu Warszawy. Pan

Czalor uwa1a,-2ejeSli konieczne bylo podniesienie o 3,5 oh - to o 3,5; dlaczego o 5? Przy 3,5 o

od jednego metra kwota bylaby nizsza o 25 groszy w rubryce pierwszej; w drugiej rubryce

wynosilaby 17,69, a wynosi 17,94. WaZny jest doch6d gminy, ale walni s4 tak samo drobni

przedsiqbit rcy dzialajecy na naszym terenie. To s4 iuL bardzo wysokie stawki. Radny Czaior

wnioskuje o wzrost stawek o 3r5 "/o.

R-adna Maria Barafrska zvtr6cila uwagg na zapis w uzasadnieniu, m6wi4cy, 2e

,,powinniSmy siq kierowad dobrem og6lu mieszkaric6w". Ten fragment jest bardzo wa2ny. To

moze spora strata w dochodach, ale inflacja wynosi 3,5 o , a pensje nie wzrosly ponad inflacjQ.

Zawszi bylo zasadq 2e podnosi siE o wskaZnik inflacji. Radna Barariska popiera wniosek, aby

podatki wzrosty o 3,5 "/",

Burmistrz Marek Wolski zv,nociL uwagQ, 2e w dalszej czqsci cytowanego przez Pani4

Barafrsk4 uzasadnienia pisze, 2e ,,- maj4c na wzglEdzie pottzeby zwiqzane z reahzaciq

naloZonych na gming zadah". Czy 5 % to jest du2o, czy musi by(, 3,5? Burmistrz powiedzial,2e

sprawy powinny byc rozpatrywane na komisjach, a Zadnego wniosku z Zadnej komisji nie ma.

li.r.-irt., poiniormowal radnych , 2e ju2 wiadomo, i2 udzia\ w podatku dochodowym od os6b

fizycznych bqdzie mniejszy o 1 066 704 z\, subwencja oSwiatowa zmniejszy sig o 371 016 zl,

sub*encja og6lna zmniejszy sig o 1 487 I25 zL. W sumie jest to okolo 2 924 000 zl. Podwyzka

podatkut 5 6/o tojest to wzrost w stosunku do budynk6w mieszkalnych z 48 gtoszy na 50 - o 2

grorr., czyli na budynek mieszkalny o powierzchni okolo 100 m jest to 2 zl' w stosunku

io"rny-. 
'O 

czym my m6wimy? W podatku od budynkow zwiqzanych z prowadzeniem

dzialalnoSci gospodarczej do 100 m wzrost wynosi 82 grosze za I m., powyZej 100 m - 85

groszy. Pozostale: wzrost o 31 groszy, od grunt6w zwiqzanych z prowadzeniem dzialalnoSci

lorpodut.rej - 3 grosze, pozostalych zajEtych na prowadzenie statutowej odplatnej dzialalnoSci

pozytku p.rbli"r.r.g o - 14 groszy. Czy to s4 duZe kwoty? Wiadomo, ze mamy kryzys, ale ten

l.yiyr r6wnieZ dotyczy gminy. Stoimy przed bud2etem nastppnego roku. Zapewne oczekiwania

bqd4 duZe. Kaade 100 000 zl jest bardzo waZnym czynnikiem w tym budzecie. Dlatego

Burmistrz proponuje wzrost podatku o 5 o/o.

Radny- Adam Czajor powiedzial, 2e 16,40 to juL bylo bardzo duZo. Nie mo2na siQ

tlumaczyc tym, 2e gdzie indziej spadn4 dochody, to tu trzeba podnieS6. Trzeba siE rz4dzi6 tak,

Zeby nikogo nie udusi6. Stawka 17 ,22 to zab6icza stawka przy dzia\alnoSci do 100 m'

powierzchni. Procent myli; zale|y jakajest podstawa wyliczenia tego procentu. Jak podstawa
jest wysoka, to kwota bqdzie duza. Jakie bgdzie odczucie spoleczne? Radny wnioskuje, abY

przynajmniej w dw6ch kategoriach od dzialalnoSci gospodarczej wzrost wynosil do 3'5 7o.

W pozostatych kategoriach mo2na utrzyma0' 5 "/o.

Burmistrz Marek Wolski przypomnial slowa Pana Czaiora, 2e to jest zab6jcze i dodal,

Lenie wie kogo tamte stawki zabily. Jeaeli radny ma informaile,2e ktoS zlikwidowal zaklad,

dlatego, Le byla taka stawka to Burmistrz bEdzie te argumenty przyjmowal. Te 5 o/o przy

powierzchni do 100 m daje w stosunku rocznym 80 zl. wiqcej.
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Radna Maria Barariska w nawi4zaniu do sl6w Burmistrza o wskazanie kto zlikwidowal

zaklad z powodu stawek podatku powiedziala, 2e stawka podatku to nie jedyny element tego,

2e sklepy s4 zamykane. Na to sig skladaj4 inne rzeczy: ludzie nie id4 kupi6, bo nie maj4

pienigdzy. Trac4 prace na skutek tego, co sig dzieje w Polsce. Radna uwaz4 2e utrzymanie

stawki 3,5 oA w tych dzialach byloby sluszne.
Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak powiedzial, 2e Burmistrz upiera siq przy

stawkach podniesionych o 5 Yo uzasadniajqc, 2e trzeba bqdzie realizowac inwestycje t zglaszane

wnioski. Srodk6w na te inwestycje trzeba szukad w funduszach zewnEtrznych - nie obciqZad

tymi kosztami mieszkaric6w. Postawione zostaly dwa wnioski. Pan Olszak prosi o przeliczenie

tych stawek i poddanie wniosku pod glosowanie.
Burmistrz Marcin Piszczek zapytal., z czego gmina mo2e zrezygnowac, Zeby pokry6

r6znicq we wplywach do budzetu, po czym odpowiedzial, Ze z inwestycji. Jeleli chodzi

o poryrki*anie 5rodk6w, to w zalqcznikunr 3 do budzetu, w WPI wydatki budzetu gminy, czyli

*itud wlasny, to s4 ogromne kwoty. Po odjgciu tych 3 ml, o kt6re bEd4 mniejsze wplywy

zbudzetu paristwa - "o *t"dy? Kaady grosz siE bgdzie liczyl. Zeby pokry6 wklad wlasny

do du2ych projekt6w trzeba bEdzie rczygr:cwac z mniejszych inwestycji' Poza Iym sq

podejmowane uchwaly intencyjne i skladane kolejne wnioski - z poparciem Rady. Poza tym

przyszly rok, to rok wybor czy , a wyborcy rozliczajqz inwestycj i i zadah wykonanych, a ttzeba

sig liczyi ztym, zebqdqone znacznie ograniczone.' 
Radny Waclaw Kgdra powiedzial, ze nie spieralby siq o grosz, dwa, czy jeden procent.

Natomiast uderza to, 2e ustawodawca nie przewidz\al, zrohnicowania stawek podatku

ze wzglgdu na wysokoSi obrot6w i zysku. Sklepy wiejskie majq du24 powierzchnig, ale obroty

tych sklepow sq niepor6wnywalne ze sklepami usytuowanymi w centrum miasta. Plac4 jednak

jednakow4 stawkE Podatku." 
Radny Adam Czajor powiedzial, 2e jest to podatek maj4tkowy, a podatki maj4tkowe

s4 Slepe. Na koszt utrzymania przedsigbiorstwa, szczegolnie malego, sklada siq nie tylko

poAut"t. Nie bEdziemy sprawdzal,kto upadnie metod4pr6b i blEd6w -trzeba to przewidzie6.

iladny zgadza siE z tym, Lewbudaecie kazde pieni4dze by sig przydaly, aletrzeba poszuka6

gdzie indziej. Radny podtrzymuje wniosek.
przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz zglosil wniosek o przeglosowanie projektu

przygotowanego pru,ez Burmistrz a, po czym poddal wniosek pod glosowanie :

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odc4ta\ projekt uchwaly.

W glosowaniu wziglo udzial18 radnych.
Z a - 6
Przeciw - 6
Wstrzymalo sig - 6

Wniosek nie przeszedl.

Na pro5bg Przewodniczqcego Rady radca prawny Wieslaw Zagala wyjaSnil, 2e iako
pierwszy gl-osowany byl wniosek najdalej id4cy, a poniewa2 nie przeszedl nale2y przeglosowa6

nastgpne wnioski.

Radny Adam Czajor doprecyzowal wniosek: w punkcie: od budynk6w rwiqzanych

zprowadzeniem dzialalnoSci gospodarczej oraz od budynk6w mieszkalnych lub ich czgSci

zajptych na prowadzenie dzialalnosci gospodarczei: a's - 16,97;b\ 17 169.

O godzinie 1315 Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz oglosil przerwQ

trwaj4c4 do godziny 1 330.
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Przewodni czqcy Rady Pawel Blaszkiewicz powiedzial, 2e w wyniku konsultacji

z mecenasem pooafre poa llorowanie wniosek zg)oszony przez radnego Czalora i radn4

Barafrsk4. r 1 l---r:^a-- -.^ .

naony Robert Kruk zapytal o ile zmniejszqsiq wplywy do budzetu gminy po przyJQclu

tej poprawki.
Radny waclaw Kgdra zapytalo ile mniejszy bgdzie podatek dla budynku o powierzchni

f OO m, w sf.ali roku przy zmniejizeniu podwyzki podatku z 5 do 3,5 o '

Skarbnik c-irry nozena ciepl.rin oapo*iedziala, 2e bEdzie to 25 zt w skali roku, czyli

miesiEcznie o 2 zlote.
Radny waclaw KEdra: ,,Proszq paristwa. Proszq_siQ zastanowi6, nad czym my glosujemy'

Czy to nie chodzi o populizm? M6wimy o r62nicy 25 z1otych w skali roku - tego dotyczy

poprawka".
Radny Adam Czaiot powiedzial, 2e podatek nie placi siE w skali miesipcznej tyko co

najmniej kwartalnej. p" a-gi" chodzi o rurudq. Je2el\3,5 o , to 3'5 Yo'bo w przyszlym roku

bEdzie kwota u"ryirtu i znZw podstawa wyliczenia bqdzie .-1sza' Trzeba patrze1 na to

perspektywicznie.Jak nam braknie w budZecie, to bqdziemy siQ zastanawiad' komu przyranq('

-irt podatek? Chodzi tu o zasadp nie o Zaden populizm'

RadnyPawe lFa rynapow iedz ia l , zeuchwa \azos taLaodrzuconawca loSc i i t e raz
nanoszone s4poprawki, ale do czego,jeili uchwalazostala odrzucona? W tym momencie nie

ma uchwalY.
Przewodni azqcy Rady Pawel Blaszkiewicz odpowiedzial, 2e dlatego zapyta| o opiniE

radcQ prawnego. Jego opinia jest dla Rady wiqZqca. Skoro wytaz\l pogl4d' ze nale?y glosowad

nud popru*kami, to tak to zostanie zrobione'

Radny Adam Czajor powiedzial, ze wniosek przewodnicz4cego dotyczyl przyigcia

uchwaly w caloSci. poniewaz nie zostala przyjgta- glosujemy nastqpne poprawki'

Radny.l.adeuszLesiakowskizapvtat,. i lezgodniezestatutemmolnawdanejsprawie
dyskutowa c i zab\erac glos. Statut to ot "Stu: dwa razy i nie dlu2ej ni2 3 minuty. Radny prosi'

aby respektowa6 Statut.
Radna Maria Barafska powiedziala' 2e radni debatuj4 nad waZnq sprawq dla

mieszkafrc6w i przedsiqbiorc6w i robi4 sobie z tego Zafiy. S4 pos4dzani o populizm i r67ne

rzeczy. Ka1dy z radnych jeszczeniedawno twierdiil, 2e podatki sQ za wysokie, ale po cichu'

wigc kto tutaj uprawia populizm? Pafistwo, kt6rzy nie maj4 odwagi sprzeciwi6 siQ

Burmistrzowi? Tu nie chodzi o sprzeciwianie siq, tylko o to, o czym mowil radny Czaior'

W przyszlym roku znow przyjdzie uchwalai podatli i podstawa do uchwalenia bEdzie wiEksza'

Jest to reakcja w\qzana. Co innego radni m6ii4 na korytarzv' co innego m6wi4 migdzy sobq

aco innego.... Kl6cimy sig o to, czy uchwala jest.wa2na, czy nie wa2na' okreslil siq Pan

Radca? Mamy glosowac. rezeti jest potrzeba, wrocimy za miesi4c do tego' Proszq nie robi6

sobie Zart6w zPowalnYch sPraw'
Radny Waclaw Kqdra zglosil wniosek o glosowanie imienne nad tymi poprawkami'

Skarbnik Gminy Bozena ciepluch odpowiadajqc radnemu. Robertowi Krukowi

powiedzial a,2e jekelistawki zostan4obnizon. to wplywy do budzetu gminy bqd4nizsze o okolo

51 429 zl.

O godzinie l3a0 przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz oglosil pzerwQ

trwaj4c4 dl godzinY 1 3so.

Radny pawel Faryna w imieniu Klubu Radnych PiS wnioskuje o imienne glosowanie

nad t4uchwal4.
Radny Tadeusz Lesiakowski zglosil wniosek o odrzucenie uchwaly w caloSci'
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Radna Maria Barafrska powiedzial a, 2e v,rygl4da na to, i2 Rada dzisiaj nie dojdzie do

consensusu, w zwiqzku z czym wycofuje wnioiek i proponuje, aby do sprawy wr6cii

za miesi4c.
RaOny Adam Czalor wycofuje swoj wniosek'

Radca prawny Wi"slu* Zigata plwiedzial, Z? * tej sytuacji, je2eli poprawki zostaly

wycofane, zostalo prt"pro*uatorr" 3"Atto z glosowaf w wyniku kt6rego nie zostala uchwala

podjgta, nie ma potrzeby pr""pro*udzania {alszych glosowari. Rada w tym dniu nie podjEta

.r"1,*uf' w sprawie ustallnia stawek podatku od nieruchomoSci.

W zwi4zku z powyzszym Przewo dticzqcy Rady stwierdzll,2e wniosek Klubu Radnych

PiS staje siq bezPrzedmiotowY'

Uchwula w sprawie okreSlenia wysokoici stawek podatku od nieruchomoSci na 2010

rok nie zostala Podjgta.

A d . 2 1 .
przewodni azqcy Rady pawel Blaszkiewicz odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly'

Radna Janina Szreniawa zapyta\a, co z radn4niezaleLnq'

Radca pru*"y Wieslaw Zagalaodpowiedzial,,2e klub radnych moze zglosi6 osobq, kt6ra

nie jest czlonkiem klubu.
Radna Maria Barafiska w imieniu Klubu Radnych Wsp6lnota Jqdrzejowska zglosila

kandydaturq radnego Grzegotza KuSmierza'

RadnY KuSmierz wYrazil zgodP'

Przewodni czqcy (omisji 
-Rewizyjnej 

stanislaw Hatys poinformowal, ze w dniu

wczorajszym nie odbyio siq posiedzenie Komisji Rewizyjnej z powodu braku quorum'

Radny Jan Adamus zglosil kandydaturq wojciecha Bilewicza.

Radny Bilewicz nie riyrazit zgooy i dodal, 2ewidzi sig raczej w innej komisji.

Radny Adam czaior zglosil kandydaturg radnego Mariana zimocha.

Radny Marian ii^o"tt nie wyrazil zgody i poinformowal, 2e chcialby pracowad

w Komisji Rolnictwa i Integracji z Uni4Europejsk4'

nldny pawet Faryna zglosilkandydaturg radnego Adama czajora.

Radny Adam Czajor nie wyrazil zgody'

Radny Krzysztof swietlik zglosil kandydaturq radnej Janiny Szreniawy'

Radna Janina Szreniawa v'ryraziLa zgodQ.
przewodni czqcy Rady pawel Blaszkiewicz zvtr6cil uwagQ, 2e Pari Szreniawa pracuJe Juz

w dw6ch komisjach imusialaby zrezygnowal zczlonkostwa w kt6rejs znigh

W tej syuacji radna Janina Szreniawa w tej sytuacji nie wyrazila zgody'

Wigcej kandYdatur nie zgloszono'

wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel olszak odczl'tal projekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziqlo udzia\ 18 radnych

Rada Miejrf.u * jqdrzejowie powziptra uchwalE nr XLIX/377109 w sprawie wyboru

czlonk6w Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w JEdrzejowie, nastqpuj4c4 ilosci4 glos6w:

Za - 1 6

Przeciw - 0

Wstrzymalo sig - 2

/Uchwala nrXLIX|377l09 w zalqczeniu do protokolu/'

Ad.22.
przewodni czqcy Rady Pawel Blaszkiewicz odczytaluzasadnienie do projektu uchwaly'
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Za

Radny Tadeusz Lesiakowski zglosil kandydaturq Wojciecha Bilewicza.

Radny Bilewicz wYrazil zgodg.
Wipcej kandydatur nie zgloszono.

wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel olszak odczfial projekt uchwaty.

Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial18 radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalE nr XLIX/378109 w sprawie wyboru

czlonka Komisji Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego Rady Miejskiej

w JEdrzejowie, nastqpujqcq iloSci4 gtosow:
- 1 6

Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 2
/Uchwala m XLIXI378/09 w zalqczenitt do protokolu/.

Ad.23.
przewodni czqcy Rady Pawel Blaszkiewicz odczyta\ uzasadnienie do projektu uchwaly.

Radna Janina S zreniawa zglosil.a kandydaturg radne go Mariana Zimocha.

Radny Zimo ch wY r nzil z go dP.
Wigcej kandydatur nie zgloszono.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial18 radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalE nr XLIX/379109 w sprawie wyboru

czlonk6w Komisji Rolnictwa i Integracji zIJniq Europejskq Rady Miejskiej w Jqdrzejowie,

nastqpuj 4c4 iloSciq glos6w:
Z a - 1 6
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 2
/Uchwala nrXLIXl379l09 w zalqczeniu do protokoh-r/.

Ad.24.
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z realizacji Uchwaly nr XVIIV1|7|07 Rady

Miejskiej w JEdrzejowie z dnia 18. 10. 2007 roku w sprawie zasad nabycia, zbycia i obci4Zenia

nieruchomoSci Gminy Jqdrzej6w orazichwydzier2awiania lub najmu na okres dluzszy ni?trzy

lata,zaokres od 31. 03. 2009 roku do 30. 09. 2009 roku.

Ad .25 .
Radny Tadeusz Lesiakowski wnioskuje o pisemne udzielenie odpowiedzi na interpelacje.

Sprzeciwu nie zgloszono.

Ad.26.
przewodni c,zqcy NSSZ SolidarnoSi Pan Krystyn Toczylowski powiedzial, 2e w sesjach

Rady uczestniczy od lat 20. Zawsze do dobrego tonu nale2alo to, 2e przewodniczqcy rady

zapiaszali. Raz nie zostal. zaproszon.'r, interweniowal u Przewodnicz4cego, nast4pilo male

zimieszanie w wyniku kt6rego okazalo sip, 2e takie zaproszenie dostal. Sesja byla 25 czerwca

ogodzinie 10, a zaproszenie dorEczono 25 czerwca o godzinie 11:45. PanToczylowski nie

Zyczy sobie, aby dorpczyciel, ewentualnie goniec komentowal, i dopytywal sip gdzie Pan

Toczylowski mieszka. Nie mieszka pod mostem, a siedziba, w kt6rej wykonuje swoj4 funkcje
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jest w Domu Handlowym ,,Piast". Minplo trzy miesi4ce i takiego zaproszenia nie otrzymuje -

dzilteznie otrzYmal.
przewodni ciq"y Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz powiedzial, 2e to drugi zgloszony

przezpana Toczylowskiego ryg"ul. Ziproszenia s4 wysylane i nie zrane s4 Przewodnicz4cemu

przyczyny takiej sytuacji. Na ten temi tzeba bgdzie porozmawia6 z Burmistrzem, bo to jego

sfrrzUy -ujq to dostarc tye .Prt"*odnic_z4cy Rady przeprosil za zaistnialqsytuacjE'

Burmistrz tutu."i wolski poinfoilowal,'ie prawdopodobnie w dniu.27 listopada bEdzie

emisja dwuzlot6wki z wizerunkiem Klasztoru i herbem Jgdrzejowa. Emisja bqdzie na terenie

calej Polski. Burmistr z zaptosilna spotkanie zPrezesem NBP z tei okazi| zaptoszenia pisemne

radni otrzymajq.

ou'"'rrrewodnicz4cy 
Rady Miejskiej w Jqdrzejowie Pawel Blaszkiewicz o godzinie 1410

zamknfiobrady XLIi sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie'

Przewo&p.lczqcy
Rady Mieiskiei 4w Jqdrzejowie

1 . :; : '
mgr Pawel Blaszkiewicz
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Protokqlowala
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TertNQEorowska
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